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   R E PU B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA  

           Općinsko vijeće 

       

                  

KLASA: 021-04/12-01/10 

URBROJ: 2170-09-03/04-12-4 

 

Viškovo,  30.10.2012. godine 

 

 ZAPISNIK 

S 37.IZVANREDNE SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIŠKOVO 

 

održane 30.10.2012.godine u prostorijama velike sale u Saršonima na adresi Saršoni 19  sa 

početkom u 19,
05 

sati. 

Predsjednik Općinskog Vijeća Općine Viškovo Igor Rubeša otvorio je sjednicu te utvrdio da 

su sjednici nazočni slijedeći vijećnici: Jadranko Lučić, Denis Mladenić,Goran Janković,Jelena 

Balen ,Damir Petrc, Veljko Bezjak, Ksenija Žauhar, Luka Matanić,Melita Raukar, Jagoda 

Dabo, Isak Jaganjac, Ervin Tomić, Ljubomir Jelić Vinko Milardović. 

Predsjednik općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da na sjednici nisu nazočni Marina Tomić. 

Predsjednik Općinskog vijeća utvrđuje da na sjednici je nazočno 15 vijećnika i mogu  se 

donositi pravovaljane odluke. 

Na sjednici su nazočni Općinski načelnik Goran Petrc, Zamjenica općinskog načelnika Sanja 

Udović, Pročelnica Jasna Peršić i zapisničar Snježana Črnjar.  

Na sjednici su nazočni gosti Tomislav Blažić predsjednik Odbora za 

gospodarstvo,predstavnici  Kriznog Eko Stožera Marišćina Udruga Eko Kvarner - Ogranak 

Halubje,Nikola Cvijetković, Zdenko Marčelja, novinari Novog lista,Kanala Ri i HTV Studio 

Rijeka. 

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša iznosi uvodnu riječ. 

Predsjednik općinskog vijeća daje na glasovanje Da li su vijećnici da se današnji Prijedlog 

zaključka donese po hitnom postupku. 

Nakon glasovanja Predsjednik općinskog vijeća utvrđuje da s 15 glasova prihvaćen  za 

prihvaćen zaključak da se procedura današnje sjednice odradi po hitnom postupku. 

 

DNEVNI RED:  

 

1. Razmatranje  tri idejna rješenja sanacije lokacije visoko onečišćene opasnim 

otpadom „Sovjak“ 

 
 

 

O P Ć I N A   V I Š K O V O  

 

      Općinsko vijeće       
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Točka 1. 

Razmatranje  tri idejna rješenja sanacije lokacije visoko onečišćene opasnim 

otpadom „Sovjak“ 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša iznosi uvodno pojašnjenje te ističe da s obzirom da 

je 24.10.2012 godine pristigao dopis iz Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost 

Sektor za fondove EU  ,a kojim dopisom je zatraženo da se Općina Viškovo do srijede 

31.10.2012 očituje da li je suglasna da se predložena 3 idejna rješenja dalje obrađuju kroz 

izradu ugovorne dokumentacije –Studija izvedivosti.Ukoliko se Općina Viškovo ne očituje u 

zadanom roku smatrati će se da je suglasna s predloženim rješenjem.  

Općinski načelnik Goran Petrc također iznosi pojašnjenje. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  

 

U ime Kluba vijećnika HDZ-a vijećnik Luka Matanić ističe stav Kluba   

- da podržavaju sanaciju Crne jame Sovjak podržavaju.  

- Studija o zaštiti rada koja će podržati  da je to najoptimalnije rješenje za ljude koji tamo žive    

jer Klub vijećnika HDZ-a ne želi preuzeti nikakvu odgovornosti i nametnuti mještanima 

Marinića ukoliko struka to nije potvrdila. 

-Da se uvaži mišljenje struke. Da se što brže i efikasnije riješi. 

 

U ime Kluba vijećnika SDP-a vijećnik Denis Mladenić ističe da je klub razmatrao predložena 

3 idejna rješenja te prihvaćaju  drugo predloženo rješenje . 

 

Predsjednik općinskog vijeća Igor Rubeša utvrđuje da u 19,27 sati sjednici je pristupila 

vijećnica Marina Tomić te je sada nazočno 16 vijećnika. 

Zdenko Marčelja predstavnik Općine Viškovo kao član povjerenstva za praćenje izrade 

dokumentacije za sanaciju Sovjak u Fondu  za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost Sektor 

ističe da su bile predložene 8 varijanti od kojih su prihvaćene 3 varijante koje su vijećnicima  

u Domu Marinići 17.10.2012 prezentirane na inicijativu Fonda .Održana je prezentacija 

potencijalnih rješenja sanacije lokacije Sovjak koju je održao gosp.Carsten Skov. 
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U ime Odbora za gospodarstvo Tomislav Blažić ističe da Odbor je razmatrao i jednoglasno 

predložio da stručni tim nađe rješenje po kojem se neće skladištiti niti termički obrađivati ili 

odlagati opasni otpad iz crne jame Sovjak na području Općine Viškovo. Kod odabira konačne 

varijante,prednost treba dati ispred ekonomskih prvenstveno ekoloških faktora, u cilju 

konačne zaštite zdravlja i kvalitete življenja svih mještana Općine Viškovo. 

U ime Odbora za praćenje sanacije odlagališta komunalnog otpada Viševac i odlagališta u 

mirovanju opasnog tekućeg otpada Sovjak Ervin Tomić ističe da Odbor je razmatrao i 

podržava  drugi prijedlog uz obaveznu izvedbu Studije za okoliš. 

 

Vijećnik Veljko Bezjak daje pojašnjenje predloženog zaključka. 

U raspravu su se uključili Ljubo Jelić,Igor Rubeša,Zdenko Marčelja,Luka Matanić,Ksenija 

Žauhar,Ervin Tomić. 

Predsjednik općinskog vijeća Igor Rubeša predlaže da Klubovi vijećnika i vijećnik Veljko 

Bezjak usklade predložene Zaključke te daje pauzu . 

Sjednica prekida s radom u 20,32 sati. 

Sjednica nastavlja s radom u 20,50 sati. 

Predsjednik Općinskog vijeća Igor Rubeša daje na glasovanje Zaključak koji glasi  

Temeljem članka 35. Statuta Općine Viškovo ("Službene novine Primorsko - goranske 

županije“ broj:25/09.) Općinsko vijeće Općine Viškovo na 37. izvanrednoj sjednici održanoj  

30. listopada  2012. godine donijelo je slijedeći   

 Zaključak  

1. Suglasni smo da se predložena idejna tri rješenja po tvrtki COWI A/S dalje obrađuju 

kroz izradu ugovorene dokumentacije, ali uz uvažavanje odabira konačnog rješenja 

izglasanog ovim Zaključkom. 

2. Od tri ponuđene varijante sanacije Odlagališta tekućeg opasnog otpada Sovjak, kao 

najprihvatljivija varijanta sanacije za okružujuće stanovništvo  je VARIJANTA 2. 

3. Uvjet prihvaćanja  VARIJANTE 2. sanacije Sovjaka  je da se predobrada 

taloga/katrana izvršava na šumskom lokalitetu  zapadno od Sovjaka udaljenom  od 

svih mjesta minimalno 700 m kao nužna zaštita življenja stanovništva.  

4. Za potrebe transporta talog/katrana za predobradu na prije rečeni lokalitet iz t.2., 

izgraditi privremenu prometnicu  van dodira  mjesta koja okružuju lokalitet, uz uvjet, 

da se nakon završetka sanacije zemljište platoa i neupotrebljivi dio prometnice u 

šumskom području dovede u prijašnje stanje. 

5. Završna površina Sovjaka treba biti ravna s odgovarajućom asfaltnom podlogom, 

šljunkom (ovisno o namjeni), a prelaz visina (kosine) potravljen,  a sve  pripremljeno 

za jednostavne radove otvaranja igrališnih prostora za mladež i djecu (dječje igrališta, 

mali nogomet i rukomet, odbojka, košarka, tenis, badminton). 



4 
 

6. Poštovati maksimalno točke Zaključka o zaštiti ljudi, imovine i okoliša za vrijeme 

trajanja sanacije  Sovjaka, kojeg  je  Općinsko vijeće Općine Viškovo donijelo 28. 

travnja 2011.godine.  

 

Nakon glasovanja Predsjednik općinskog vijeća utvrđuje da s 15 glasova  i 1 glas 

suzdržan prihvaćen je predloženi  Zaključak.  
 

 

 

Sjednica završava s radom  u 20,59 sati. 

 

Zapisnik vodila:     Predsjednik Općinskog vijeća: 

 

Snježana Črnjar               Igor Rubeša,ing 

 


